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ÅRSBERETNING 2022 

 
Styret 2022 har bestått av: 
 
Leder:  Biørn Øyen 
N. leder  Fredrik Berger 
Kasserer  Geir Granviken 
Sekretær   
Styremedlem Truls Biørn Thue 
Styremedlem Kristian Berg 
Styremedlem Egil Lunde 
Varamedlem  
 
Det er avholdt 3 ordinære styremøter i 2022, samt diverse SMS og E-postmøter. 

 
 
 
AKTIVITET: 
 
Snøen kom i januar og vi fikk kjørt opp løyper på jordene skileikområdet. Dette 
tilbudet ble mye benyttet frem til vekslende vært omgjorde at til bare is.  Vi fikk aldri 
preparert bakkene ferdig da det kom regn og mildvær. De fleste hopperne våre er for 
tiden representert i klassene 15 år og over. En del av disse har reist til andre anlegg 
for å trene. I tillegg har vi både juniorhoppere og seniorhoppere som alle gjør det bra 
i sine klasser. 
Våre hoppere har reist både innenlands og utenlands for å delta i renn. 
 
I COC renn gjør Joacim Bjøreng det fortsatt veldig bra med flere topplasseringer. I 
NM stor bakke ble han nr.3. 
 
I Norgesmesterskapet på Notodden vant Frida Berger i K90. Hun hadde flere topp 10 
plasseringer i COC. Hun har også deltatt i WC både på Lillehammer og i Hinzenback. 
Under sistnevnte renn var hun med på lagkonkurransen hvor de fikk en 4.plass. Frida 
har også deltatt i ungdoms OL og fikk 14. plass. I junior VM i Zakopane fikk hun en 
28. plass og var i tillegg med på lagkonkurransen. 



I Brottrode var både Frida og Joacim med, så der hadde Røykenhopp 2 deltakere 
samtidig. 
Som vi ser så har vi utøvere som hevder seg godt både nasjonalt og internasjonalt. 
  
Røykenhopp har tatt sin del av vakttjenesten i Gjerpenkollen. Dette gjelder kiosk og 
bakkevakt både sommer og vinter.  
Det er også verd å merke seg at Røykenhopp har hoppere både i Flying team 
Vikersund og Kollenhopp. Her er vi representert med til sammen 4 hoppere. 
Administrativt har Røykenhopp bidratt i Buskerud skikrets ved at en tillitsvalgt er med 
i kontrollkomiteen. 
 

SKIRENN: 
 
Det tradisjonelle Røykenhopprennet måtte avlyses grunnet snømangel.    
Telenorkarusellen måtte avlyses av samme grunn. 

 
ANLEGG: 
 
Høvikbakkene er vedlikeholdt på vanlig måte med samling og dugnad i oktober. Kjerr 
og busker er fjernet fra unnarenn, trapper og tilløp.  
Vinsjen til de to store bakkene trenger fortsatt en overhaling og vaieren bør byttes. 
Den nye preppemaskinen har vært flittigbrukt til å kjøre langrennsløyper i 
nærområdet. Det var for lite snø til å bruke den i bakkene, men den vil være til 
uvurderlig hjelp for eventuell flytting og preparering av kunstsnø i fremtiden. 
Det nye skileikområdet ved siden av hoppbakkene begynner å ta form. Her blir det 
fint for store og små å kose seg i enkle og litt mer krevende løypetraseer. En 
bålpanneplass med sitteplasser er også plassert i senter av anlegget. Kjempefint for 
grilling og avslapping. Høvikbakken er i ferd med å bli et familiesamlingssted. 
 
 

ØKONOMI: 
 
Økonomien i 2022 må sies å være god til tross for manglende arrangementer de to 
foregående årene. Det er ikke utført inntektsbringende dugnad i 2022. Inntektene er 
vesentlig medlemskontingent og kommunens medlems- og anleggsstøtte samt noe 
grasrotmidler.  
 

 
HOPPSKOLE: 
 
Hoppskolen ble avlyst grunnet snømangel. 
 
 

SOSIALT: 
Vi har for det meste den sosiale aktiviteten i forbindelse med hoppskolen. Her 
engasjerer vi foreldre til å bidra med gjøremål både i bakken og i kiosken. Samtaler 
mellom barn og voksne i varmestua under og etter hoppskolekveldene ser vi som 



givende for alle parter. Koronasituasjonen satte dessverre en stopper for dette også 
denne sesongen. 
 
 

MEDLEMMER: 
 
Medlemstallet har også dette året gått noe ned. Dette skyldes nok delvis dårlige 
vintre og koronasituasjonen. Men med gode snøvintre vet vi at medlemstallet vil stige 
igjen.  
 
Alle barn ønsker å prøve skihopping og Røykenhopp har tilbudet! 
 
 
Sydskogen 28.03.2023 
 
Biørn Øyen 
Leder 


